
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 13.05.2024 

 
Prítomní: Ing. Peter Dinga, Ing. Jaroslav Holota, Janka Masárová, Mgr. Daniela Kontinová, 

Jaroslav Bača,  

Ostatní prítomní: Ing. Alena Hrušová, Ing. Mgr. Renáta Saková 

Ospravedlnení: Alžbeta Tuková 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosť o finančný príspevok 

3. Nájomná zmluva PD Šípkové 

4. Žiadosť na renováciu ŠJ vo Vaďovciach 

5. Záverečný účet obce Vaďovce za rok 2023 

6. Rôzne 

 

1. Predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a oboznámila ich 

s programom rokovania FK. 

2. Prvým bodom rokovania bola žiadosť o finančný príspevok na konanie Slávnosti Bratstva 

Čechov a Slovákov na Javorine. Komisia odporúča prispieť sumou 150 €. 

3. V ďalšom bode rokovania bola členom komisie predložený návrh nájomnej zmluvy od PD 

Šípkové. Predmetom nájomnej zmluvy je nájom pozemkov – ornej pôdy v katastrálnom 

území obce Vaďovce, parcela E 2869, vedenej na LV č.2942, v celkovej výmere 1108m², 

pričom obec je polovičným vlastníkom, takže nájom sa vzťahuje na rozlohu 554 m². Návrh 

nájomnej zmluvy je stanovený na 10 rokov, pričom nájomné za pôdu na 1 rok je stanovené 

1,66€. FK s nájomnou zmluvou súhlasí, no odporúča nájom uhradiť raz za 5 rokov.  

4. V ďalšom bode rokovania bola členom komisie predložená žiadosť vedúcej školskej jedálne 

vo Vaďovciach na renováciu podlahy v kuchyni a v školskej jedálni. Taktiež boli 

predložené aj dve  cenové ponuky. Komisia súhlasí a odporúča výmenu PVC podlahy 

v kuchyni za dlažbu, pričom je potrebné dať urobiť nové cenové ponuky, nakoľko 

predchádzajúce sú z októbra 2023 a sú neaktuálne. Ohľadom podlahy v ŠJ sa budú poslanci 

zaoberať na najbližšom zasadnutí OZ. 

5. Hlavným bodom rokovania finančnej komisie bol Záverečný účet Obce Vaďovce za rok 

2023. Ekonómka obce, p. Hrušová zaslala členom komisie podklady k záverečnému účtu 

vopred, aby mali čas si materiál preštudovať. Písomné stanovisko k Záverečnému účtu Obce 

Vaďovce za rok 2023 hlavná kontrolórka, p. Ing. Saková nedodala. Členovia FK si spolu 

s ekonómkou obce prešli jednotlivé kapitoly návrhu záverečného účtu, ktorý bol bez 

nedostatkov. V dvoch prípadoch boli doplnené podrobnejšie informácie o sumách, aby bolo 

zrejmé, o aké príjmy ide. Týkalo sa to predaných pozemkov a nájmu za obecné byty. Návrh 

záverečného účtu bol upravený do takej podoby, v ktorej ho finančná komisia odporúča 

zverejniť na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce na prípadné pripomienkovanie. 

Ak nebudú žiadne pripomienky ku dňu konania OZ, FK odporúča Záverečný účet schváliť. 

6. V bode rôzne ekonómka obce informovala, že pripravuje podklady k auditu záverečného 

účtu za rok 2023, taktiež informovala, že je potrebné urobiť I. zmenu rozpočtu na rok 2024, 

do ktorej je potrebné zapracovať všetky kapitálové výdavky, ktoré budú plánované v roku 

2024. Spomenula, že bude potrebné investovať do kamerového systému, nakoľko je 

napojených viac objektov a nahrávací systém je tým spomalený. Ďalej predsedníčka FK 

informovala prítomných, že bola na obecný úrad doručená z Okresného úradu Myjava, 

odbor katastra odpoveď na odstránenie nezrovnalosti v zápise v evidencii KN. Ide 

nezrovnalosť ohľadom parcely reg. „C“ p. č. 7258/2 a parcely č. „E“ p.č.7258/1. Bolo 

zistené, že presnú výmeru parcely je možné určiť len na základe GP, z ktorého budú zrejmé 



ďalšie kroky ohľadom zosúladenia výmer citovaných parciel. Vyhotovenie GP komisia 

odporúča dať zaplatiť v celkovej sume žiadateľovi. Taktiež sa členovia komisie zaoberali 

havarijnou situáciu ohľadom vody na miestnom ihrisku. Komisia odporúča vykonať 

výkopové práce, ktoré je ochotný urobiť p. Stančík a doriešiť opravu vodovodnej prípojky 

v spolupráci s TVK, ktorú je ochotný urobiť p. Tomáš Mozola. Nakoniec sa predsedníčka 

FK spolu s ekonómkou dohodli na stretnutí, ohľadom návrhu I. zmeny rozpočtu, ktorý bude 

rozoslaný všetkým poslancom a navrhli stretnutie FK na deň 3.6., kedy sa zapracujú 

prípadné pripomienky do návrhu prvej zmeny.  

7. Na záver predsedníčka FK poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

2. Žiadosť o finančný príspevok 

3. Návrh - Nájomná zmluva PD Šípkové 

4. Návrh - Záverečného účtu obce Vaďovce za rok 2023 

5. Výpis bankových účtov a pokladne k 13.05.2024 

 

Mgr. Daniela Kontinová 

    predseda  
 


